
立法會議員新界北實地視察行程  
2021 年 8 月 24 日 (星期二) 

 
Itinerary of Site Visit to New Territories North for  

Legislative Council Members 
24 August 2021 (Tuesday) 

 

時間 Time 行程 Event 

下午 4 時 
4:00 pm  

由立法會大樓啟程至新界北 
Set off from Legislative Council Complex to New Territories North 

下午 4 時 50 分 
4:50 pm  

在香園圍邊境管制站(香港警務處瞭望塔)進行簡介 
Briefing at Heung Yuen Wai Boundary Control Point (Hong Kong Police Force 
observation tower) 

下午 5 時 10 分 
5:10 pm 

離開香園圍邊境管制站 
Set off from Heung Yuen Wai Boundary Control Point 

下午 5 時 20 分 
5:20 pm 

在缸瓦甫山丘上的政府工程用地進行簡介 
Briefing at the government work site at a high point at Kong Nga Po 

下午 5 時 30 分 
5:30 pm 

在旅遊巴士上沿文錦渡路進行講解 
Briefing on coach along Man Kam To Road 

下午 5 時 35 分 
5:35 pm 

出發至新田／落馬洲發展樞紐 
Set off to San Tin / Lok Ma Chau Development Node 

下午 5 時 55 分 
5:55 pm 

在旅遊巴士上沿途簡介新田／落馬洲發展樞紐的主要地點，其後前往石湖

圍進行講解 
Briefing on coach on main areas of San Tin / Lok Ma Chau Development Node, 
and then briefing at Shek Wu Wai 

下午 6 時 20 分 
6:20 pm 

返回立法會大樓 (回程約 40 分鐘) 
Return to Legislative Council Complex 
(The return journey will take approximately 40 minutes) 

 
備註 Remarks: 

(1) 由於部分簡介在戶外進行，建議穿著輕便裝及運動鞋。在缸瓦甫的工程用地需要步行少量

樓梯。 
Since some of the briefing will be conducted outdoor, light clothing and running shoes are 
recommended.  There will be some staircases at the Kong Nga Po work site. 

(2) 參觀香園圍邊境管制站人士需持有邊境禁區許可證。 
 Closed Area Permit is required for visiting Hueng Yuen Wai Boundary Control Point. 
(3) 由於瞭望塔地方限制，簡介會分批進行。 
 Due to the limited area at the observation tower, the briefing will be conducted by batches. 


